
9. seja obainskega sveta 14. november 2023

ZAPISNIK
9. redne seje Obiinskega sveta ObEine Moravske Toplice,

kije potekala 14. novembra 2023 ob 15.30 uri v sejni sobi Obdine Moravske Toplice

Navzoii ilani obiinskega sveta:
Andrej Baligad, Martina Bauman, Stanislav Gordan, Sebastjan Gomjec, TomaZ Gregorec, Stefan
Hul, SaSo Koca, Stefan Kodila, Suzana Koltai, Alojz Trplan, mag. Slavko Skerlak, Bojan Su5lek,
JoZe Trajber. Zsuzsi Vugrinec.
Odsoten dlan obdinskega sveta: Mihael Horvat (opravideno).
Ostali navzoii:
Alojz Glavad - itpan, Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave, in Melita Gorza -
pravnica VII/2, ki piSe zapisnik.
Sejo je vodil podiupan Stefan Hul. Po ugotovljeni navzodnosti je obdinski svet soglasno sprej el
zapisnik 8. redne seje Obdinskega sveta Obdine Moravske Toplice.
Predsedujodi je predstavil dnevni red, posredovan z vabilom:

1. Porodilo o izvr5itvi sklepov obdinskega sveta
2. Predlog Odloka o spremembah Odloka o turistidni in promocijski taksi v Obdini Moravske

Toplice - skajSani postopek
3. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o enkratni denami pomodi za

novorojence v Obdini Moravske Toplice
4. Predlog soglasja k spremembi sistemizacije delovnih mest v javnem vzgojno-izobraievalnem

zavodu Vrtci obdine Moravske Toplice za Solsko leto 202312024
5. Predlog spremembe kadrovskega nadrta MIR za leto 2023 in 2024
6. Imenovanje dlana sveta j avnega zavoda Galerija Murska Sobota
7. Imenovanje nadomestnega dlana odbora za zasdito in resevanje
8. Pobude in rpraSanja
9. Razno.

Predsedujodi je predlagal raziiritev dnernega reda z novo todko 6. Predlog sklepa o spremembah
nadrta razvojnih programov Obdine Moravske Toplice zzleto 2023.
Predlagan razSirjen dnevni red je bil soglasno sprejet.

K l. toiki:
Porodilo o izvrSitvi sklepov obiinskeqa sveta

Porodilo o izvr5itvi sklepov obdinskega sveta je predstavila Martina Vink Kranjec - direktorica
obdinske uprave, ki je povedala, da so bili vsi sklepi, sprejeti na prejSnji seji obdinskega sveta,
realizirani .

Zadevo je na svoji seji obravnavala statutarno pravna komisiia, ki ugotavlja, da so zakonska podlaga,
razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v skladu z veljavno
zakonodajo.
Razprave ni bilo.

PREDLOG SKLEPA ST.86:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice je seznanjen s Poroiilom o izvrSitvi sklepov
Obiinskega sveta Obiine Moravske Toplice, sprejetih na 8. redni seji.

Navzodihje 12 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 12

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.
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K 2. toiki:
Predlos Odloka o soremembah Odlokr o turistiini in oromociiski taksi v Obiini Moravske

Toplice - skraiSani DostoDek

lrryan Alojz Glavad je pojasnil, daje z nekaterimi obiinami dogovorjeno, da hkrati dvignemo vi5ino
turistidne takse v enaki vi5ini. Predlaga se povi5anje skupne vi5ine obeh taks z 2,00 EUR na 2,50
EUR.
Zadevo je na svoj i seji obravnavala statutamo oravna komisiia, ki ugotavlja, da so zakonska podlaga,
razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v skladu z veljavno zakonodajo
in odbor za druZbene deiavnosti, ki obdinskemu svetu predlaga da sprejme predlagano spremembo
Odloka o turistidni in promocijski taksi v Obdini Moravske Toplice.
V razpravi so sodelovali:

TomaZa Gresoreca je zanimalo ali so bili vedji ponudniki turistidnih storitev seznanjeni z
nameravanim dvigom viSine turistidne takse.
ltpan Alojz Glavad je odgovoril. da je to napovedal v neformalnih pogovorih, ter da je bil dvig
dogovorjen tudi na svetu regije.
Stefana Kodilo je zanimala vi5ina turistidne takse v 10 obdinah v RS, ki imajo najved turistidnih
namestitev.
Martina Vink Kraniec - direktorica obdinske uprave je povedala, da so bili podatki zbrani, a jih
trenutno nima pri roki.

PREDLOG SKLEPA ST.87:
Obiinski svet Ob6ine Moravske Toplice sprejme predlagan Odlok o spremembah Odloka o
turistiini in promocijski taksi v Obiini Moravske Toplice po skrajSanem postopku.

Navzodih je 14 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 14

PROTI: 0.
Sklep je sprejet.

Predlos Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o enkratni denarni pomoii za
novoroience v Obiini Moravske Toplice

Predlagan pravilnik je predstavii Zupan Alojz Glava6. Pojasnil je, da je s predlagano spremembo 3.

dlena pravilnika kot pogoj za pridobitev enkratne dename pomodi dolodeno, da imata tako
novorojenec kakor star5 stalno prebivaliSde v obdini tako na dan rojstva otroka" kot tudi na dan
vloZitve vloge.
Pravilnik je na svoji seji obravnavala statutamo pravna komisiia, ki ugotavlja, da so zakonska
podlaga, razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustremi in v skladu z veljavno
zakonodajo in odbor za druZbene deiavnosti, ki obdinskemu svetu predlaga, da sprejme predlagane
spremembe pravilnika.

V razpravi je sodeloval Stefan Kodila, ki je predlagal, da se na vlogi za uveljavitev enkratne dename
pomodi za novorojenca doda opozoriio, daje rok za podajo vloge 6 mesecev od offokovega rojstva.

PREDLOG SKLEPA ST.88:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice sprejme predlagan Pravilnik o spremembah in
dopolnitvah Pravilnika o enkratni denarni pomoii za novorojence v ObEini Moravske Toplice.
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Navzodihje 13 dlanov obdinskega sveta:

K 3. toiki:
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ZA: 13

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

Predloe soslasia k spremembi sistemizaciie delovnih mest v iavnem vzgoino-izobraievalnem
zavodu v o ke To lic za Solsko leto 202312024

Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave je pojasnila, da gre za sistemizacijo dodatnega
spremljevalca otroku v enoti Prosenjakovci, ter da stroSek spremljevalca krije obdin4 zato ni
vkljuden v ekonomsko ceno.
Odlok je na svoji seji obravnavala statutamo pravna komisija, ki ugotavlj4 da so zakonska podlaga,
razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustremi in v skladu z veljavno
zakonodajo, ter odbor za druZbene deiavnosti. ki obdinskemu svetu predlaga, da sprejme predlagano
soglasje.

PREDLOG SKLEPA ST.89:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice podaja soglasje k predlagani spremembi sistemizacije
delovnih mest v javnem vzgojno-izobraZevalnem zavodu Vrtci obiine Moravske Toplice za
5olsko leto 202312024:
V dvojeziini enoti Prosenjakovci se dodatno sistemizira spremljevalec otroka s posebnimi
potrebami 40 ur/teden, za doloien ias od 1. ll. 2023 do veljavnosti zapisnika Razvojne
ambulante s centrom za zgodnjo obravnavo oz. spremembe ravni izobraievanja.

Navzodihje l4 dlanov obdinskega sveta:

ZA: 14

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

K 5. toiki:
Predlog spremembe kadrovskega nairta MIR za leto 2023 in 2024

Lrryan Alojz Glavad je povedal, da je vodja MIR zaradi bolezni odpovedal delovno ranre4e. Zato je
bil opravljen sestanek z iupari obdin ustanoviteljic MIR in sprejet sklep, da se namesto delovnega
mesta inSpektor svetnik - vodja MIR, sistemizira delovno mesto in5pektor - vodja MIR. Predlagano
je tudi, da se v letu 2025 dodatno sistemizira delovno mesto obdinski redar.
Predlog sprememb kadrovskega nadrta MIR sta na svoj ih sejah obravnavala statutamo Dravna
komisija, ki ugotavlja, da so zakonska podlaga, razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost
sklepa ustrezni in v skladu z veljavno zakonodaj o ter komisiia za mandatna vpra5ania. volitve in
imenovania, ki obdinskemu svetu predlaga, da sprejme predlagano spremembo kadrovskega nadrta
MIR za leto 2023 in2024.

PREDLOG SKLEPA ST.90:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice sprejme predlagano spremembo kadrovskega nairta
MIR za leto 2023.

Navzodih je 14 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 14

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.
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PREDLOG SKLEPA ST.91:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice sprejme predlagano spremembo kadrovskega nairta
MIR za leto 2024.

Navzodihje 14 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 14
PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

K 6. totki:
Predlog sklepa o spremembah nairta razvoinih proqramov Obiine Moravskefpplieg

za leto 2O23

ilupan Alojz Glavad je povedal, da zaradi dodatnih nepredvidenih del predlaga spremembo NRP na
dveh postavkah (preplastitev cest v notranjosti naselja Filovci, ceste v Sebeborcih).
V razpravi so sodelovali:
- Toma2a Gresorecaje zanimalo ali je za dodatna nepredvidena dela odgovoren projektant.
- Ltpan Alojz Glavad je odgovoril, da v fazi projektiranja ni mogode vsega predvideti, normalno

je, da se med gradnjo pojavljajo stro5ki, ki niso bili predvideni oz. projektirani.

PREDLOG SKLEPA 5T.92
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice sprejme predlagan sklep o spremembah nairta
razvojnih programov Obiine Moravske Toplice za leto 2023,

Navzodih j e 1 4 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 14

PROTI: 0.
Sklep je sprejet.

K 7. toiki:
Imenovanie Elana sveta iavnesa zavoda Galeriia Murska Sobota

SaSo Koca je kot predsednik komisije za mandatna vpra5anja, volitve in imenovanja obdinskemu
svetu predlagal, da v svet javnega zavoda Galerija Murska Sobota imenuje Gezo Kocana,
Prosenjakovci.

PREDLOG SKLEPA 5T.93:
V svet javnega zavoda GALERIJA Murska Sobota se kot predstavnik ustanovitelja Obiine
Moravske Toplice imenuje:
GEZA KOCAN, Prosenjakovci.

Navzodihje 14 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 13

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.
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Imenovantenadomes tnesa ilana odbora za zaiiito in re5evanie

SaSo Koca je kot predsednik komisije z.a mandatna vpra5anja, volitve in imenovanja povedal, da
komisija za mandatna vpraSanj a, volitve in imenovanja obdinskemu svetu predlag4 da za
nadomestno dlanico odbora za za$dito in reSevanje imenuje Vesno Zadravec, Mlajtinci.

PREDLOG SKLEPA ST.94:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice v ODBOR ZA ZASfITO IN RESEVANJE, namesto
umrle ilanice: Jolanka Horvat, Andrejci, imenuje nadomestno ilanico: VESNA ZADRAVEC,
Mlajtinci.

Navzodihje 14 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 13

PROTI: 0.
Sklep je sprejet.

K 9. toiki
Pobude in vpraSania

Zupan Alojz Glavad je dlane obdinskega sveta seznanil z vlogo Rotary kluba Martjanci, ki prosi za
pomod pri ureditvi bivalnih prostorov osebi s posebnimi potrebami v visini 1.500,00 EUR. Obdinski
svetje prosil za soglasie.

PREDLOG SKLEPA 5T.95:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice se strinja, da Obiina Moravske Toplice ugodi pro5nji
Rotary kluba Martjanci, in mu donira 1.500,00 EUR za pomoi pri ureditvi bivalnih prostorov
obianki s posebnimi potrebami.

Navzodih je 14 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 14

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

JoZe Trajberje vpraial kdaj se predvideva izgradnja agromelioracij skega kanala v Martjancih,
gaj na 10 arih povr5ine stoj i voda.
Ztpan Alojz Glavad je odgovoril, da v Martjancih poteka postopek komasacije, ter da se

urejanje dovomih poti in odvodnjavanja predvideva v spomladanskem dasu.
Sebastian Gomiec je podal pobudo. da dlani obdinskega sveta dodatno gradivo prejmejo vsaj
24 ur pred sejo obdinskega sveta.
Stefan Kodila je ugotavljal, da se ob obdinskih cestah ureja svetlobni koridor, ter vpra5al ali
bo urejen na vseh obdinskih cestah v obdini.
Zupan Alojz Glavad je pojasnil, da gre za dejavnost JKP iista narava.
Andrei Balisad je opozoril na dolodilo veljavnega zakona, daje drevesa debelej5a od 10 cm
potrebno pred sednjo omaditi, ter predlagal, da se s tem seznani JKP iista narira. Opozoril
je tudi na oder, ki ni atestiran in predlagal nabavo novega odra.
Zupan je povedal, daje pobuda na mestu, a da lastnik Sotora in odra ni obdina.
Martina Bauman se je spra5evala ali je racionalno, da JKP Cista narava sednjo dreves predaja
zunanj im izvajalcem, ali pa bi bilo bolj5e, da nabavi stroj za sednjo.
TomaZ Gresorec je ugotavljal, da na prireditvi ob obletnici KTD JoZef Kosid Bogojina ni bilo
nobenega predstavnika obdine, ter apeliral na svetnike, da si vzamejo das in se udeleZujejo
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prireditev, na katere so vabljeni. Podal je pobudo, da se va5ko leseno tablo pri gostilni
Monika v Bogojini, ki je bila odstranjena, in postavljena druga, vme na njeno mesto. Prosil
je za pisno informacijo kdaj je predviden projekt izgradnje kanalizacije dereg. Povedal je, da
je prejel pritoZbo glede streliSda v Kmcih, ki kr5i javni red in mir. povzroda hrup, ni
zavarovano. Zanimalo ga je ali je obdina s tem seznanjena, ali je bil sprejet kakSen ukep, ter
ali streliSde uporabljajo tudi zaposleni v obdinski upravi in funkcionarji obdine.
Zupan Alojz Glavad je odgovoril. da je projekt kanalizacije iereg v NRP Ze dolgo, ter da se

nabor pridakovanj ves das Siri, v proradunu obdine so za to predvidena dolodena sredstva,
teZave so pri pridobivanju sluZnosti. Pojasnil je, daje vodovod moino zadeti graditi letos, vse

drugo se premika v naslednje leto 2024 in 2025. Glede streli5da v Bokradih je povedal, da ni
semanjen s tem, da bi streli5de uporabljal kdo iz obdinske uprave, da pa je semanjen s tem,
da prihaja do navzkriZja interesov.
PodZupan Stelatt Hul je dodal, daje dlan druStva Sokol Kmci tudi eden od dlanov obdinskega
sveta, ter da streli5de deluje v skladu z veljavno zakonodajo.
Slavka Skerlaka je zanimalo kako daled je postopek odvodnjavanja Ulice na bregu.
i.upan Alojz Glavad je odgovoril, da je priprava dokumentacije za odvodnjavanje v teku,
direktorica obdinske uprave Martina Vink Kranjec je dodala, da so bile zahtevane dodatne
meritve, ki se trenutno imajajo.
Martina Bauman je podala pobudo glede pozdravljanja vabljenih gostov. Povedalaje, dajo je
na obdinski proslavi zmotilo, da je podZupan SaSo Koca pozdravil poslanca Zima, ni pa
podakal na poslanca Novak4 ki je ravno prihajal. Bito bi lepo, da podaka in pozdravi tudi
njega, ne glede na to, v kateri stranki je. Pobuda velja ltdi za iupana in drugega podZupana.

Prav je, da se pozdravi vse goste enako vse, ne glede na to, kdo je.
Zupan Atojz Glavad je povedal, da je on uspel pozdraviti vse, upa da na ustrezen nadin . Res

pa je, da protokola nimamo.

Navzodihje 14 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 13

PROTI: 0.
Sklep je sprejet.

Direktorica obdinske uprave Martina Vink Kranjec
naslednja seja obdinskega sveta planira 19. 12.2023.
prihodkov potrebno realizirati planirano zadoliev anje.

je dlane obdinskega sveta seznanila, da se

Zupan Alojz Glavad pa da bo zaradi prenizkih
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K 10. todki:
Razno

SaSo Koca je kot predsednik Komisije za mandatna vpra5anja, volitve in imenovanja povedal, da je
Komisija za mandatna vpra5anj4 volitve in imenovanja na svoji dana5nji seji obravnavala tudi
predlog soglasja k imenovanju skupnega predstavnika obdin Gomji Petrovci. Hodo5, Moravske
Toplice in Salovci, v svet javnega zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota. Obdina Gomji Petrovci
predlaga Mirjano iasa..
Tomai Gregorec je inazil mnenje, da je teZko glasovati o nekom, ki ga ne poznai, zato se bo sam
vzdrZal glasovanja.

PREDLOG SKLEPA ST.96:
Obdi.st i sr"t ObCi." N,Io*vske Toplice podaja soglasje k imenovanju Mirjane tasar iz
Adrijanec 54a,9203 Petrovci, predstavnice Obiine Gornji Petrovci, za skupnega predstavnika
obiin Gornji Petrovci, Hodo5, Moravske Toplice in Salovci, v svet javnega zavoda Zdravstveni
dom Murska Sobota.
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Stefan Kodila je \praSal kolikSenje stro5ek celotne izgradnje vodovoda Filovci in kolikSenje strosek
preplastitve ceste.

Ztpan Alojz Glavad je odgovoril, da je zz izgradnjo celotnega vodovoda predvidenih 5 milijonov,
stro5ek preplastitve cest v Filovcih pa znaia2 milijona evrov.
Martino Bauman je zanimalo ali je deponija asfalta v Fokovcih na obdinskem ali zasebnem
zemljiSdu.
Stanislav Gordan je odgovoril, da je zemlji5de v lasti fizidne osebe, ter pohvalil organizacijo
obdinske proslave ob obdinskem prazniku, katere pa seje udeleZilo premalo obdanov.
Zupan Alojz Glavad je pojasnil, da je bilo na ta dar ved drugih prireditev ter dve poroki obdanov iz
Nor5incev.

Sejaje bila zaklj udena ob 17.30.

Zapisala:
Melita Gorza

Predsedujodi:
podZupan Stefan Hul
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